
 

 

 

 

Beknopt verslag werkgroep horecaverordening 18 

maart 2021 

Plaats:  Teams 
Notulist: David Volmer 
Tijd:   10:00 tot 12:00 uur 
 

1. Opening en mededelingen 
Jan Gerald van Setten en Arie Hogendoorn stellen zich voor als nieuwe 
werkgroepleden. 

2. Planning 
a. De planning en de beoogde werkgroepbijeenkomsten worden vastgesteld. 26 

februari zal Simone afwezig zijn, maar is Frank Loois namens KHN aanwezig. 
 

3. Opgaven en horecaverordening versie 0.2 
1. Slecht levensgedrag 

De conclusie wordt gedeeld. Arie geeft daarin nog extra aan dat het een open norm 
betreft en dat je ook niet moet willen om deze norm te beschrijven. Enkele 
voorbeelden in de toelichting en een consistente lijn is daarin voldoende. 

3. Terrassen (zie bijlage) 
De conclusie en systematiek wordt gedeeld. Enkele specifieke vraagstukken worden 
benoemd: 
- KHN vraagt of een algemene norm noodzakelijk is in het centrum met betrekking  
tot glaswerk (art 4, onder 6 van nadere regels). Eerder heeft KHN voorgesteld om 
deze norm ’s avonds te hanteren na 20:00 uur. Dit is een afweging tussen het 
openbare orde risico en gemak. Overigens reikt de regel niet zover dat ook asbakken, 
bestek en dergelijke hieronder vallen. Het is daarmee gericht op het drinkgerei dat 
doorgaan bij evenementen makkelijk in de hand wordt gehouden. 
- KHN geeft aan dat de wens bestaat om terrasafscheidingen tot een hoogte van 1,80 
meter toe te staan, uiteraard boven de 1 meter nog transparant. Frank vult aan dat 
de wens zelfs bestaat om terrasafscheiding te hebben tot parasolhoogte. Duidelijk 
wordt gemaakt dat, in ieder geval voor het centrum, dit wordt beperkt door het 
bestemmingsplan. Het is dus niet een discussie in de zin van de horecaverordening, 
maar in de zin van ruimtelijke ordening. Om daar geen verwarring over te laten 
ontstaan wordt in de nadere regels verwezen naar het bestemmingsplan. 
- Het vrijhouden van de blindegeleidestrook roept (weer) de discussie op of deze 
strook op de Groest niet beter kan worden verplaatst. De nadere regel hierover is 
echter wel akkoord en wordt in de praktijk nagenoeg altijd nageleefd. 



- Er is geen directe aanleiding om een regel op te nemen dat terrasmeubilair moet 
worden vastgezet of opgeruimd na sluitingstijd. Dit wordt weer geschrapt. Daar waar 
dit problemen oplevert, bijv. omdat met na sluitingstijd het terras gebruikt of omdat 
hiermee vandalisme wordt gepleegd zal in die specifieke situatie bekeken worden en 
kan een vergunning op grond van artikel 2 van de horecaverordening worden 
gewijzigd. Voor het opslaan van meubilair na sluitingstijd geldt wel de regel om dit 3 
meter vanaf de gevel te doen in verband met brandoverslag op het pand. 
- Met betrekking tot de kleurstelling wordt de verbinding gemaakt met de 
welstandscommissie zodat een meer objectieve norm ontstaat. 
- De gehele verordening bevat nog foutieve verwijzingen en moet worden nagelopen. 
- Arie geeft aan dat een duidelijke verbinding moet worden gelegd met de APV als 
het gaat over geluid. 

5. Vergunning voor onbepaalde tijd 
De conclusie wordt gedeeld 

6. Handhavingsstrategie (zie bijlage) 
 Afgesproken wordt dat het stappenplan door David en Bert wordt nagelopen.  

- er ontstaat een discussie over de vergunningsplicht en de vergunningsvrij gemaakte 
afhaalzaken. Indien hier vanuit ondermijning aanleiding is dient een gemotiveerd  
voorstel te worden gedaan aan de burgemeester om het besluit om afhaalzaken 
onder voorwaarden vergunningsvrij te maken weer te herzien. Daarnaast kan ook het 
planologische aspect worden bekeken voor het reguleren van afhaal- en 
bezorgzaken. 
- Arie wijst erop dat duidelijk moet zijn of het hebben van meerdere waterpijpen 
apart wordt aangepakt of dat daarmee de aard van het horecabedrijf wijzigt. 
Voorkomen moet worden dat twee sporen zijn te bewandelen.  

7. Lachgas 
De conclusie wordt gedeeld 

9. Veilig uitgaan 
De conclusie wordt gedeeld 
- KHN wijst erop dat er ook een nieuw protocol is dat door de Autoriteit 

persoonsgegevens is goedgekeurd. Afgesproken wordt dat OOV trekker is van 
het herzien van het convenant waarbij wordt gezorgd voor een aansluiting met 
het beleid. KHN geeft nog aan dat Niels (ondernemer) daarbij betrokken moet 
worden.  

 
4. Rondvraag 

a. Frank roept op om ruim vooraf de individuele horecaondernemers te informeren 
over de stukken en een goede uitleg te geven bij de stukken. 
 

5. Afsluiting 
 
 
 


